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Rada Miejska w Pleszewie 

Protokół nr LXXIX/2024 

 

LXXIX Sesja w dniu 17 stycznia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 17 stycznia 2024 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:30 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Dariusz Dryjański 

2. Renata Garsztka 

3. Bernadeta Gawrońska 

4. Wiesława Gil 

5. Adela Grala-Kałużna 

6. Piotr Hartleb 

7. Elżbieta Hyla 

8. Grzegorz Jenerowicz 

9. Błażej Kaczmarek 

10. Eryk Kowcuń 

11. Piotr Kusiakiewicz 

12. Maciej Ładziński 

13. Kinga Melka 

14. Jolanta Molska-Elias 

15. Jan Noskowski 

16. Jan Sroczyński 

17. Anita Szczepaniak 

18. Karol Szehyński 

19. Katarzyna Trawińska 

20. Małgorzata Wysocka-Balcerek 

21. Dorota Żarnowska 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 protokołu.  

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia LXXIX sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Grala - Kałużna, która stwierdziła, że na sali 

znajduje się 15 radnych, czyli Rada jest władna do podejmowania uchwał. Przewodnicząca przywitała wszystkich 

zebranych. Sesja jest nadzwyczajna zwołana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Pleszew. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Błażej 

Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan Sroczyński, Karol 

Szehyński, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (6) 

Bernadeta Gawrońska, Grzegorz Jenerowicz, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski, Anita Szczepaniak, Katarzyna 

Trawińska 
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3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024-

2030, 

 

Burmistrz A. Ptak poinformował, że jest to konsekwencja wcześniej podjętej uchwały, gdzie wyznaczono obszar 

zdegradowany. Kolejnym etapem jest przystąpienie do sporządzenia tak, aby w miesiącu kwietniu, maju uchwalić 

gotowy Program Rewitalizacji. Na miesiące wrzesień, październik przewidziane są pierwsze konkursy związane  

z rewitalizacją. Chcemy być przygotowani.  

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024-2030, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Błażej 

Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan Sroczyński, Karol 

Szehyński, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (6) 

Bernadeta Gawrońska, Grzegorz Jenerowicz, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski, Anita Szczepaniak, Katarzyna 

Trawińska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXIX/689/2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024-2030. Uchwała stanowi załącznik nr 2 protokołu. 

 

b) wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego i zawarcie 

porozumienia z Gminą i Miastem Raszków, 

 

Z-ca Burmistrza I. Świątek poinformowała, że jesteśmy po 2 tygodniach zamkniętej, własnej komunikacji 

publicznej, prowadzonej przez MiG Pleszew. Zbieramy informacje od mieszkańców dotyczące pewnych 

ewentualnych korekt, które można wprowadzić w rozkładach jazdy. To samo robi Gmina Dobrzyca. My jesteśmy 

organizatorem transportu publicznego dla Gminy Pleszew i Dobrzyca. Gminy graniczne najczęściej funkcjonalnie 

przenikają się, dlatego burmistrz Gminy Dobrzyca wystąpił do nas z prośbą, żebyśmy tak zaplanowali rozkład kilku 

jego linii, aby można było wjechać do Gminy Raszków. Chodzi tylko o tereny przygraniczne. Po uzgodnieniu  

z Burmistrzem Gminy i Miasta Raszków jesteśmy w stanie podpisać takie porozumienie, ale to nie oznacza,  

że będziemy organizować cały transport dla Gminy Raszków. W uchwale pozwalamy sobie organizować  

tę komunikację do 10 linii, ale jest to otwarta forma uchwały. W tej chwili potrzeby są mniejsze. Natomiast nie 

chcemy, aby powtórzyła się sytuacja porozumień z Gminą Gołuchów, gdzie musieliśmy poprawiać i zwiększać 

liczbę połączeń. 

 

Burmistrz A. Ptak oznajmił, że zespół pracowników UMiG oraz organizatora i operatora pracuje nad pewnymi 

korektami. Trwa analiza uwag i wątpliwości zgłoszonych przez mieszkańców. Część została już uwzględniona. 

Pozostałe będą, być może nie w tym roku, ale jesteśmy otwarci na kolejne lata. Z pewnością dojdzie 

wozokilometrów.  

 

Przewodnicząca Rady A. Grala – Kałużna poprosiła o informację, jak funkcjonuje komunikacja? 

 

Burmistrz A. Ptak poinformował, że tam gdzie spodziewano się pewnych problemów, to one wystąpiły. Dotyczy to 

zmiany przebiegu PL1 i PL2. Pojawił się trochę chaos informacyjny związany z odjazdem przy szpitalu, gdyż 

krzyżują się autobusy wszystkich linii. Część osób, które jeździły PL1 i PL2, głównie chodzi o osiedle Mieszka I, 

ma możliwość odjazdu z innymi autobusami i to należy w pewien sposób dopracować informacyjnie. Na pewno 



3 

 

pomoże w tym aplikacja, która jest na etapie wdrażania. Dla osób starszych pojawi się informacja tradycyjna, prosta, 

która będzie wskazywać, z którego przystanku odjechać przy szpitalu, ponieważ są tam dwa przystanki. Nastąpi 

korekta wcześniejszego odjazdu, głównie dzieci ze szkół średnich w kierunku: Lenartowic, Rokutowa, Grodziska, 

Brzezia oraz w kierunku Kowalewa i Dobrzycy. Dojdzie jeden dodatkowy kurs 7A, który obsłuży dzieci z części: 

Grodziska, Rokutowa, Lenartowic, Brzezia. Pewne wątpliwości są, jeżeli chodzi o szkoły średnie, gdzie nauka jest 

o 8.20, ale jesteśmy na etapie uzgodnień ze Starostwem Powiatowym.  

Znając skalę przedsięwzięcia jesteśmy zadowoleni, a rozkład jazdy nigdy nie będzie dla każdego idealny. Był 

przykład małej potyczki w autobusie pomiędzy dwoma paniami, które nie mogły się porozumieć co do godziny 

odjazdu. Część przedsiębiorców daje nam sygnały zwrotne, że dzieci, które nie miały jak dojeżdżać na praktyki, 

teraz już mają taką możliwość. To nie jest tak duże miasto, że autobusy odjeżdżają co 10 minut, a tramwaje co 3 

minuty. Do tej pory była tutaj pustynia autobusowa, pojedyncze odjazdy. W tej chwili do każdej miejscowości jest 

nawet 10 kursów w ciągu doby. Mamy trochę luzów na kursach popołudniowych, zatem wyjazdy dzieci ze szkół 

średnich zostaną przesunięte około godziny 15.00.  

Zakładamy, że wszystkie dostosowania potrwają około pół roku. Sprawdzianem będzie czas do ferii. Pierwsze 

zmiany pojawia się pod koniec stycznia, a później po feriach. Z pewnością jakiś chaos wynika z tego, że jest natłok 

informacyjny. Będąc na przystanku widać po 7 tablic informacyjnych z rozkładem, z numerami autobusów, kiedyś 

była jedna, zatem różnica jest ogromna. Jesteśmy na etapie analizy kupna tablic informacyjnych pokazujących za ile 

minut będzie odjeżdżał kolejny autobus, ale będą one tylko na 5 głównych przystankach. Najpierw jednak będą 

musiały być zainstalowane GPS-y i oprogramowanie, synchronizacja, aby było wiadomo, że np. za 3 minuty autobus 

podjedzie. Należy mieć na uwadze, że warunki klimatyczne również wpływają na pewne opóźnienia. Przy 

przejazdach kolejowych również mogą być opóźnienia. Nie jesteśmy w stanie tego przewidzieć.   

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia  

z Gminą i Miastem Raszków, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Błażej 

Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan Sroczyński, Karol 

Szehyński, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (6) 

Bernadeta Gawrońska, Grzegorz Jenerowicz, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski, Anita Szczepaniak, Katarzyna 

Trawińska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXIX/690/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą i Miastem Raszków. Uchwała stanowi 

załącznik nr 3 protokołu. 

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024– 2039, 

 

Skarbnik A. Baurycza poinformowała, że zwiększane są dochody o kwotę 3 291 393,49 zł co wynika z podpisanej 

umowy z Wojewodą Wielkopolskim na dopłatę do komunikacji publicznej z Funduszu Rozwoju Przewozów 

autobusowych  - 2 413 770 zł. Ponadto otrzymaliśmy środki z Funduszu Pomocy – 23 381,44 zł na świadczenia 

rodzinne dla obywateli Ukrainy oraz 5,23 zł na utworzenie i prowadzenie profilu zaufanego dla osób z Ukrainy. 

Otrzymaliśmy środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 - 5 035,39 zł tytułem refundacji podatku VAT dla 

odbiorców paliw gazowych. W ramach Funduszu jest również sprostowanie klasyfikacji budżetowej dla kwoty 

1 000 000 zł  na zadanie inwestycyjne: „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w gminie Pleszew”.  

Od Wojewody Wielkopolskiego wpłynęła dotacja w kwocie 217 116 zł na dofinansowanie ośrodków pomocy 

społecznej.  

W związku z podpisaniem umowy z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej w Poznaniu w ramach projektu 

„Rozwój Wielkopolskiej Sieci Centrów Usług”, w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-



4 

 

2027, współfinansowanego ze środków EFS otrzymaliśmy 632 085,43 zł. Zadanie jest wieloletnie z limitem 

wprowadzanym w 2024 r. na kwotę 710 970,33 zł, dotyczy to części bieżącej zadań, a po części majątkowej zadań 

25 074,74 zł. Kolejne lata limit w 2025 r. - 683 038,40 zł, a w 2026 r. - 554 840 zł. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024– 2039, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Błażej 

Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan Sroczyński, Karol 

Szehyński, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (6) 

Bernadeta Gawrońska, Grzegorz Jenerowicz, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski, Anita Szczepaniak, Katarzyna 

Trawińska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXIX/691/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Pleszew na lata 2024– 2039. Uchwała stanowi załącznik nr 4 protokołu. 

 

d) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2024. 

 

Skarbnik A. Baurycza poinformowała, że dochody były omówione w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Natomiast w wydatkach wprowadzamy zmiany głównie dotyczące zadań majątkowych. 

Wprowadzamy zadania: 

- „Budowa systemu magazynowania i rozprowadzania wód opadowych w ZSP w Taczanowie Drugim” limit 

50 000 zł, 

- „Wykonanie instalacji hydrantowej w ZSP nr 1” limit 260 000 zł, 

- zadanie w ramach projektu na wydatki CUS  kwota 25 074,74 zł. 

Ponadto prostowana jest klasyfikacja budżetowa do zadania „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej  

w gminie Pleszew”. 

Z głównych wydatków, które wprowadzamy jest również kwota 35 000 zł, która jest zabezpieczona na spłatę 

zadłużenia hipotecznego, co dotyczy odziedziczenia przez gminę w spadku lokalu na ul. Młyńskiej w Kaliszu.  

Kolejno kwota 60 500 zł celem zabezpieczenia środków własnych w projekcie na remont instalacji klimatyzacji  

w kinie Hel. 

 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek omówił dwa zadania wprowadzone do budżetu. 

Zadanie „łapania deszczówki” w ZSP w Taczanowie Drugim. Do tego zadania podchodziliśmy wcześniej, ale 

koszty były zbyt duże w stosunku do dotacji i odstąpiliśmy od realizacji. Obecnie Urząd Marszałkowski przeznacza 

na tego typu działania 150 000 zł, stąd też wkład własny, który jest u nas przewidziany na 50 000 zł. Zatem łącznie 

za 200 00 zł jesteśmy w stanie tę instalację wykonać.  

Drugie zadnie dotyczy kina Hel i składamy wniosek do Ministerstwa Kultury licząc, że uda nam się pozyskać 70% 

dofinansowania na remont instalacji klimatyzacyjnej.  

Zadania są wprowadzane ponieważ niebawem upływa termin składnia wniosków, a jednym z warunków jest 

posiadanie wkładu własnego w budżecie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Dariusz Dryjański, Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, Błażej 

Kaczmarek, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Jolanta Molska-Elias, Jan Sroczyński, Karol 

Szehyński, Małgorzata Wysocka-Balcerek, Dorota Żarnowska 

NIEOBECNI (6) 

Bernadeta Gawrońska, Grzegorz Jenerowicz, Eryk Kowcuń, Jan Noskowski, Anita Szczepaniak, Katarzyna 

Trawińska 

 

Rada Miejska podjęła uchwałę nr LXXIX/692/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Pleszew na rok 2024. Uchwała stanowi załącznik nr 5 protokołu. 

 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady A. Grala-Kałużna zamknęła obrady LXXIX sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała:                                                                                             Przewodniczący Rady: 

Paulina Tecław                                                                                    Adela Grala-Kałużna  

  

 

 

  

 

Przygotował(a): Paulina Tecław 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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Wykaz załączników 

Załącznik nr 1 – lista obecności Radnych Rady Miejskiej, 

Załącznik nr 2 – uchwała nr LXXIX/689/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024-2030, 

Załącznik nr 3 – uchwała nr LXXIX/690/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zadania z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego i zawarcie porozumienia z Gminą i Miastem Raszków, 

Załącznik nr 4 – uchwała nr LXXIX/691/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Pleszew na lata 2023– 2039, 

Załącznik nr 5 – uchwała nr LXXIX/692/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew 

na rok 2023. 

 

 

 

 

 


